

交战和危险地带:	War and Risk Zones :
阿富汗: 全国	Afghanistan: Whole country
布隆迪: 全国	Burundi: Whole country
中非共和国: 全国	Central African Republic: Whole country
刚果民主共和国 (刚果金): 全国	Democratic Republic of the Congo: Whole country
厄立特里亚: 全国	Eritrea: Whole country
伊朗: 全国	Iran: Whole country
伊拉克共和国: 全国	Iraq: Whole country
黎巴嫩: 全国	Lebanon: Whole country
利比亚 : 全国	Libya: Whole country
马里: 全国	Mali: Whole country
毛里塔尼亚: 全国	Mauritania: Whole country
尼日尔: 全国	Niger: Whole country
巴基斯坦: -吉尔吉特-巴尔蒂斯坦省 -联邦直辖部落地区(FATA) -俾路支省 -开伯尔-普赫图赫瓦省 -与印度边境 10 公里内地区 (不包括拉合尔、瓦格赫、卡苏尔、纳罗瓦尔和锡亚尔科特地区) -信德省纳瓦布沙阿市及纳瓦布沙阿市以北地区	Pakistan: - Gilgit-Baltistan province - The Federally Administered Tribal Areas (FATA) - Balochistan province - Khyber Pakhtunkhwa - Within 10 kms of the border with India (excluding Lahore, Wagah, Kasur, Narowal and Sialkot) - City of Nawabshah in Sindh Province, and areas of interior Sindh to the north of Nawabshah
索马里: 全国	Somalia: Whole country
南苏丹: 全国	South Sudan: Whole country
苏丹: 全国	Sudan: Whole country
阿拉伯叙利亚共和国: 全国	Syrian Arab Republic: Whole country
委内瑞拉: 全国	Venezuela: Whole country
也门: 全国	Yemen: Whole country
海地: 全国	Haiti: Whole country
日本: 日本当局确定的福岛核设施周围的禁区	Japan: The exclusion zones around the Fukushima Dai-ichi nuclear facility identified by the Japanese authorities
缅甸: 一若开邦 (除皎漂、兰里、Manaung、Toungup 和古亚南部, 桑德维乡) -克钦邦 (除密支那、八莫和葡萄县) -掸邦北部地区; 包括孟密、皎脉 (从曼德勒到腊戍的铁路线以北地区), Mu Se, 滚弄, Hopang, laukkaing, Matman, 腊戍。	Myanmar : - Rakhine State (except the southern townships of Kyaukpyu, Ramree, Manaung, Toungup, Thandwe and Gwa) - Kachin State (except the towns of Myitkyina, Bhamo and Putao) - Northern Shan State; includes districts of Mongmit, Kyaukme (area north of the train line

	from Mandalay to Lashio), Mu Se, Laukkaing, Kunlong, Hopang, Matman, Lashio.
朝鲜：全国	North Korea: Whole country
西撒哈拉：全国	Western Sahara: Whole country
古巴：全国	Cuba: Whole country
南极洲	Antarctica
北极	North Pole